
Møteinnkalling Møtesekretariat: Anna Eick Heide

Til: Styremedlemmene (styret 2024)

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 13. februar 2024

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY14

Signatur: Leder Erudio; Embla Vegard Aurmo /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir skriftlig beskjed om fravær til leder.
Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Embla Vegard Aurmo, Nora Noelle Schlytter, Ine Larsen, Nora Moen Hagen, Oline
Strømsnes, Lea Rirsch, Jostein Langørgen, Jens Ruud Bunkholdt, Anna Eick Heide, Ingeborg
Jørgensen

Ikke tilstede: Elias Molden, Julie Hekkelstrand, Stian Norrud Busch

SAKSLISTE
27/24 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjent

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjent

28/24 Leder

Innsjekk v/Alle

- All good

Jubileumskomite v/Embla



- Erudio blir 20 år 2025 og i den anledning trenger vi noen til å arrangere ballet, men

også jubileumsuka. Jub-kom som planla i fjor mente de fikk dårlig tid til å planlegge

og anbefalte å starte hvertfall ett år i forveien. Helst burde jub-kom være ferdig til

17.mars, og da sitter man til året etter. Styret diskuterer hvordan opptaket skal

fungere.

Æresmedlemskomite v/Embla

- Hvert år oppnevnes det en æresmedlemskomitee som skal gå igjennom nominasjoner

til æresmedlemskap. Komiteen skal bestå av maks 25% av det sittende styret, minst

én fra hver av hovedkomiteene og en fra 1-2. trinn og en fra 3-5. trinn. Derfor må alle

hovedkomiteene ta opp på neste møte hvem som skal være med (dette teller ikke for

fadderkom eller nestkom). Aktivitetsansvarlig må være med.

Dialogmøte med SU v/Embla

- Det kom en mail fra SU om et dialogmøte onsdag 28, februar 16.15-17.30. Møtet skal

omhandle rammer for studiestart, økonomiformidling og felles lager for

linjeforeninger. Frist for å melde seg på er 26. februar. Anna, Nora og Ingeborg drar.

Varslingssak v/Embla

- Embla informerer mens Jens er ute i gangen.

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Fremover er det mye som skal gjøres, i tillegg er det revy osv.

29/24 Nestleder

Tavla v/Anna

- På tavla vår er det bare å rive ned ting som ikke er vårt eller ting som noen ikke har

spurt om å henge opp.

LFF-møte v/Anna

- Både Dragvollkjelleren og arealet i kjelleren på Dragvoll skal bli pusset opp.

Dragvollkjelleren trenger en hovedkontakt fra hver linjeforening, for oss blir dette

Ingeborg. Til oppussingsprosjektet av lokalet under Dragvoll er det ennå ikke bestemt.



Oppdatering av tiden fremover v/Anna

- Første korøvelse blir 29. februar. Ellers er det å fortsette som normalt.

30/24 Økonomiansvarlig

Bevertning komiteer v/Ingeborg

- Budsjettet for de forskjellige komiteene er fordelt og gjelder for våren 2024.

Om kvitteringskildring v/Ingeborg

- Kvitteringskildringer er lagt i en mappe på kontoret, ellers ligger det på disken slik at

en kan printe ut selv. Hvis man legger en kvitteringskildring på kontoret, send

melding til Ingeborg. Det er også mulighet for å gi det direkte til Ingeborg.

Oppdatering av tiden fremover v/Ingeborg

- Bankkortet har nå kommet. Det er litt utfordringer med regnskapet, men det er nå på

gli. Knølle blir bestilt når Ingeborg er hundre prosent sikker på størrelsen.

Bevertningspenger for høsten 2024 må inn før jul dette året.

31/24 Arrangementsansvarlig

Status på arrangementer v/Lea

- På grunn av York-turen har det blitt knapt med møter. Likevel er det satt datoer for

nesten alle arrangementene. Lea skal møte med Spanskrøret i morgen 15.02 for å

planlegge påskelekene og eventuelt beermile.

Silent Disco v/Lea

- Litt uenighet blant linjeforeninger. Salt ønsker Silent Disco 12. april, mens

Spanskrøret ønsker å pushe det til uka etter. Styret konkluderte med at vi må se an

omstendighetene før en avgjørelse blir tatt.

Påskeeggjakt - samkjøre stand med nestkom v/Lea

- Lea skal snakke med Anna om arrkom og nestkom kan samkjøres på stand den 19.

mars for å promotere påskeeggjakten.

Immeball v/Lea



- Fristen for å signere er om tre døgn. Menyen er bestemt og Lea skal signere

fortløpende.

Oppdatering av tiden fremover v/Lea

- Fortsette å fastsette arrangementer.

32/24 Faddersjefer

Oppdatering av tiden fremover v/Nora og Ine

- Fadderkom har hatt sitt første møte og gikk gjennom en evaluering av lektorlekene.

33/24 Sosialansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Julie

- Ingen punkter å ta opp.

34/24 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Jens

- Elias har søkt om støtte fra FUL til Rosa kompetanse-foredraget, i samarbeid med

Spanskrøret. Innad i komiteen er roller fordelt.

- Det er noen som har blitt tatt for juks på en quiz og i denne sammenheng ønsker

komiteen å få på plass noen klare retningslinjer for juks i senere tid. I tillegg skal

Elias snakke med Olavstorget om samarbeidet for å forbedre dette til fremtiden.

35/24 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Jostein

- Jostein har jobbet for å finne en økonomiansvarlig innad de forskjellige lagene. En

struktur innad i lagene er blitt utarbeidet med tanke på antall trenere.

36/24 Redaktør

Lansering av podcast v/Nora



- Erudio får sin egen podcast og heter “Knølleshow”. Podcasten skal være både for nye

og gamle studenter, om både faglig og jovialt innhold, om studiehverdagen og livet

som student i Trondheim.

Invitasjon til lanseringsfest v/Nora

- Det blir lanseringsfest 1. mars der styret, redaksjonen og fagkom er invitert. Tid og

sted kommer nærmere datoen.

Oppdatering av tiden fremover v/Nora

- Fremover blir det å jobbe med ugleposten, det blir bra. Husk fristen 03.03 for å sende

inn en presentasjon av seg selv til ugleposten.

37/24 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Oline

- Til Socialisballet har alle de som ønsker fått plass og det er bare å melde seg på.

Promkom skal ha møte neste uke.

38/24 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Folk blir flinkere til å legge inn på flytskjemaet, det er bra. Styregensere tar vi internt

på Slack.

39/24 Eventuelt

Delta v/Embla

- Planlegger skilsmisse. Skal legge ut en tik-tok som stadfester det.

Kontorvakt v/Ine

- Det virker som tilbudet for åpent kontor er et behov. Noe å tenke på til neste møte.

Møteplan v/alle

- Neste møte blir 26.02.24.

Møteevaluering v/alle



Møte hevet: 20.05


